
Z A P I S N I K 
 

Sa 10. sjednice Odbora 8. saziva GDCK Crikvenica, održane utorak, 12.02.2019. godine u 
sjedištu na adresi Trg Stjepana Radića 2, s početkom u 17:00 sati. 
Sjednici su nazočni članovi Odbora: Iva Skočilić (predsjednica), Edina Šutić, Ljiljana Mavrić, 
Nikica Barac, Ivana Butković i Robert Šandl 
Odsutna: Ivona Matošić Gašparović 
Zapisničar: Irena Gašparović 
Predsjednica Iva Skočilić je otvorila sjednicu Odbora GDCK Crikvenica, pozdravila sve 
nazočne, te konstatirala da je na sjednici prisutno šest od sedam članova Odbora, te su svi 
zaključci i odluke donesene na ovoj sjednici pravovaljani. 
 
Nakon toga predsjednica dr. Iva Skočilić predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Odbora 
2. Izvještaj o radu između dvije sjednice Odbora 
3. Pripreme za Gradsko natjecanje mladih HCK 
4. Odluka o naknadama edukatora mladih 
5. Odluka o nagradama zaposlenicima GDCK Crikvenica 
6. Razno 

 
AD.1  Ravnateljica društva Irena Gašparović je, uz poziv na sastanak Odbora, dostavila 
zapisnik s prethodne sjednice Odbora, te je isti jednoglasno prihvaćen. 
 
AD 2. Ravnateljica Irena Gašparović je izvjestila članove Odbora o provedenim aktivnostima 
između 2 sjednice Odbora. Pisani izvještaj je sastavni dio ovog zapisnika. 
Ravnateljica je naglasila da su ostala nepodijeljena 3 poklon-bona koja su se dijelila 
korisnicima CZSS uoči Božića, te da će, vjerojatno, ostati i nekoliko neiskorištenih bonova 
koji će se dijeliti za Uskrs. Članovi Odbora su se usuglasili da se nepodijeljeni bonovi 
podijele najpotrebitijim korisnicima CZSS, u dogovoru s predstavnicima Centra.   
 
AD 3. Ravnateljica Irena Gašparović je prisutne članove Odbora upoznala s tijekom priprema 
za Gradsko natjecanje mladih HCK koje će se održati 09.03.2019. Pripreme se odvijaju prema 
planu, te je imenovano i Povjerenstvo za provedbu natjecanja u slijedećem sastavu: Iva 
Skočilić (predsjednica), Željka Polonijo, Ivana Hegedus-Crnčić, Olga Arnaut i Milan 
Martuslović (članovi). 
 
AD 4. Ravnateljica Irena Gašparović je predložila članovima Odbora da naknada edukatorima 
ekipa za Gradsko natjecanje mladih ostane, kao i prošle godine, 50 kn po satu + putni 
troškovi. Za učenicu Patriciju Troha, koja radi na teoretskim pripremama ekipa SŠ Dr. Antuna 
Barca, predložena je naknada u iznosu od 350,00 kn, a za voditeljicu radionica prevencije 
trgovanja ljudima za učenike osnovnih i srednje škole predložena je naknada od 40,00 kn po 
radionici. Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 
AD 5. Članovi Odbora verificirali su odluku o nagradama zaposlenicima GDCK Crikvenica u 
iznosu od 200,00 kn mjesečno za 2019. godinu. Odluka je donesena temeljem ankete 
provedene 24.01.2019. među članovima Odbora elektronskim putem (za članove Ivu Skočilić, 
Edinu Šutić, Ivonu Matošić i Roberta Šandla), odnosno telefonski (za članove Ljiljanu 
Mavrić, Nikicu Barac i Ivanu Butković). 
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AD 6. Ravnateljica je upoznala članove Odbora o promjeni mjesta održavanja akcija DDK u 
2019. godini. Akcije će se održavati u Thalassotherapiji Crikvenica, gdje će se posluživati i 
ručkovi. Ujedno je najavljen i susret darivatelja krvi PGŽ  čiji domaćin je GDCK Crikvenica, 
a koji će se održati 25.05. u TN Kačjak.  
Ravnateljica je najavila Olimpijadu umirovljenika u sklopu koje bi GDCK Crikvenica 
organiziralo mjerenje tlaka i šećera, kao dio obilježavanja Svjetskog dana zdravlja.  
Također je ravnateljica upoznala članove Odbora s organizacijom odlaska u Solferino koje 
organizira DCK PGŽ, te predložila članovima Odbora da, do slijedećg sastanka, razmisle tko 
bi, uz ravnateljicu, mogao sudjelovati u tom izletu. Ravnateljica je predložila volonterku i 
predstavnicu mladih dr. Željku Polonijo, a konačna odluka će ovisiti o troškovima puta. 
 
 
 


